
Årsberetning Røros IL ski 2022:

2022 var et noenlunde normalår for skigruppa. Vi kunne igjen gjøre de
fleste aktiviteter uten coronarestriksjoner. Aktiviteten har vært høy.

Det ble planlagt 12 serierenn-kvelder på tirsdager gjennom vinteren, et
før jul i desember 2021. 3 av serierennene var lagt opp som treninger.
Det var bra interesse for både tradisjonelle renn, og treninger. Det ble
arrangert lagsmesterskap i Sundveien 22/3.

Et stort arrangement for skigruppa ble «Barnas mini-VM» som gikk av
stabelen på Øra stadion 6. mars. Dette arrangementet var i samarbeid
med VM på ski i Trondheim 2025. Et lavterskel arrangement som var
gratis for alle startende. Det kom nærmere 200 barn til Øra denne
dagen.

Løpere fra Røros har deltatt på mange renn rundt om i distriktet. Vi
hadde fellestur med buss til Soknastafetten. Mange var med på f. eks.
Nansenrennet i Dalsbygda.

Flere samlinger har blitt arrangert. Dagsamling sammen med Haltdalen
IL i september. Den tradisjonelle samlinga i Ramundberget hadde vi i
november med stor deltakelse. Sesongen 21-22 ble avsluttet med
fjelltopploppet i Funäsdalen der flere løpere fra Røros var representert.

Premieutdeling for «Ski cup Røros» var på doktortjønna 8 juni.

Skisesongen 2022-2023 ble innledet med trening og kick-off i starten av
oktober. Denne kvelden hadde vi først trening, og deretter var det
infomøte og kveldsmat i det gamle «telenor-bygget» på Øra. Det møtte
opp bra med både barn og foreldre.

Nytt av året er bruk av appen SPOND for å informere og treninger og
renn. Vi har stort sett fått gode tilbakemeldinger på dette. Det forenkler
informasjonsflyten og kan brukes til å sende ut meldinger og påminnere
til arrangementer, treninger og renn, samt brukes det til påmelding.
Facebook brukes også noe til informasjon.



Som et ledd i å få flere inntekter til skigruppa solgte vi Nea radios
julekalender på Røros. Rundt 350 kalendere ble solgt. Dette ga en god
«ekstrainntekt» for skigruppa. Nye sponsorskilt har kommet opp i
langegga. Mini-vm og sonerenn er arrangert. Vi var også med på å
arrangere Hoka-løpet. Alt dette er ting som gir inntekter, og som gjør at
vi kan holde egenbetaling for samlinger og renn så lavt som mulig.
Skigruppa jobber for at flest mulig skal ha mulighet til å være med på
aktiviteter.

Skigruppa har hatt månedlige styremøter fra august til april.


